
P R O T O K Ó Ł  Nr LVII/2023
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 28 czerwca 2023 r.

Początek sesji godz. 9.00
Zakończenie sesji godz. 9.45  

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu.

Radni obecni - 13 
Radni nieobecni -  2
Radni nieobecni -  Joanna Karabinowska

   Andrzej Krzykowski
  

Adn. pkt 1. Otwarcia LVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący
Rady  Miejskiej  –  Tomasz  Kasprzak,  stwierdzając  na  podstawie  listy  obecności
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  Powitał Burmistrza, radnych
oraz sołtysów i widzów przed monitorami.

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z LVI sesji Rady Miejskiej.
3. Wręczenie zaświadczenie o wyborze Radnego Rady Miejskiej w Miłomłynie.
4. Złożenie ślubowania przez Radnego.
5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz działań

podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru
Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

6. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2022.
7. Raport o stanie gminy

• debata nad raportem,
• podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy

Miłomłyn wotum zaufania.
8. Rozpatrzenie  sprawozdań  finansowych  za  2022  rok,  sprawozdania

Burmistrza Miasta i Gminy Miłomłyn z wykonania budżetu za 2022 r. oraz
wniosku o udzielenie Burmistrzowi absolutorium z tego tytułu:

• podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania
finansowego  za  2022  rok  wraz  ze  sprawozdaniem  z  wykonania
budżetu gminy,

• podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy
Miłomłyn  absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2022
rok.

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu „Regulaminu dostarczania
wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miłomłyn”.
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10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Miłomłyn w miejscowości  Liwa
(dz. 126/2).

11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Miłomłyn  w  obrębie  Winiec
(działki ew. nr 102/35, 102/36).

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  w  trybie
bezprzetargowym  umowy  najmu  dwóch  pomieszczeń  gospodarczych
stanowiących własność Gminy Miłomłyn.

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skarg na działalność Burmistrza
Miasta i Gminy Miłomłyn.

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na
2023 r.

15. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.  
16. Wolne wnioski i informacje.
17. Zakończenie obrad sesji. 

Do porządku obrad nie zgłoszono wniosków.

Adn. pkt 2. Przyjęcie protokołu z LVI sesji Rady Miejskiej.     

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
protokołu  był  dostępny  w  Biurze  Obsługi  Rady,  jak  i  dostępny  na  sesji.
W  związku  z  tym  radni  mogli  się  zapoznać  z  jego  treścią.  Następnie  zapytał,
czy radni mają uwagi do protokołu.

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.

W związku z  tym Przewodniczący Rady poddał  pod głosowanie imienne
wniosek o przyjęcie protokołu.    

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 12 radnych,  „przeciw” 0,  „wstrzymało
się” 0.     

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 czerwca 2023 r.
wg załącznika Nr 3 do protokołu
Nr LVII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół został przyjęty.

Adn. pkt 3. Wręczenie  zaświadczenia  o  wyborze  Radnego  Rady  Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak zwrócił  się  z  prośbą do
Przewodniczącej  Miejskiej  Komisji  Wyborczej  w  Miłomłynie  o  wręczenie
zaświadczenia o wyborze na radnego Rady Miejskiej w Miłomłynie.
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Przewodnicząca  Miejskiej  Komisji  Wyborczej  w  Miłomłynie  Pani  Iwona
Osiecka wręczyła Panu Grzegorzowi Kudła zaświadczenie o wyborze na radnego
Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Adn.  pkt  4. Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  odczytał  rotę
ślubowania  w  następującym  brzmieniu:  „Wierny  Konstytucji  i  prawu
Rzeczypospolitej  Polskiej,  ślubuję  uroczyście  obowiązki  radnego  sprawować
godnie, rzetelnie  i  uczciwie, mając na  względzie  dobro  mojej  gminy  i  jej
mieszkańców”. Dodał, że ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania „Tak mi
dopomóż Bóg”.  

Radny Grzegorz Kudła złożył ślubowanie wypowiadając słowo „ślubuję”.

Adn. pkt 5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz
działań podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru
Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  przedstawił  informację
o działalności w okresie między sesjami oraz działań podejmowanych w kierunku
aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.
 

Informacja wg załącznika
Nr 4 do protokołu Nr LVII/2023
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Radny  Szymon  Andruszkiewicz  w  nawiązaniu  do  spotkania
z przedstawicielem firmy Lipnicki w dniu 15 czerwca w sprawie funkcjonowania
transportu publicznego zapytał Burmistrza, czy może przybliżyć ten temat.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że transport
publiczny  został  uruchomiony  2  listopada  2022  r.  Chodzi  o  sprawdzenie,
czy  autobusy odjeżdżają  zgodnie z  rozkładem jazdy,  czy  nie  spóźniają  się  i  nie
odjeżdżają  przed  czasem.  Robione  są  takie  wyrywkowe  kontrole. Z  dowozem
dzieci do szkół nie ma żadnego problemu, wszystko przebiega zgodnie z planem.
Były jednak uwagi mieszkańców do pewnych kursów, dlatego przygląda się temu.
Myśli, że to się poprawi.

Radny  Piotr  Antoszewski  nawiązał  do  spotkania  ze  spółką  komunalną.
Zwrócił  uwagę,  że  w  jednym  punkcie  była  ocena  wniosku  Zarządu  odnośnie
pokrycia straty netto za 2022 r., a w kolejnym punkcie co do podziału zysku netto
za ten rok. Zapytał więc, czy to był zysk, czy strata.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  iż  była  to
strata, ale to prawnie tak się nazywa, że strata będzie pokryta z zysku z przyszłych
lat.
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Radny  Krzysztof  Kijański  zapytał,  czy  nasadzenia  drzew  z  okazji  25  lecia
odzyskania praw miejskich będą dokonane tylko na terenie miasta, czy również na
terenach wiejskich.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że z tej okazji
zostanie posadzone 25 drzew w Miłomłynie. Zostaną one posadzone wzdłuż ulicy
Twardej w kierunku wyjazdu do Ostródy. Uroczysta sesja Rady z tej okazji odbędzie
się 27 lipca  br. Rozpoczęcie sesji godz. 11.00.  

Adn. pkt 6. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2022.

Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Miłomłynie,
Pan Mirosław Rafalski poinformował, iż na poprzedniej sesji informował, że jak co
roku Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej ma obowiązek przedstawienia
oceny zasobów pomocy społecznej  na sesji  Rady Miejskiej  i  przekazania jej do
władz  w  Olsztynie. Tak  więc  ponownie  przedstawia  ocenę  zasobów  pomocy
społecznej, którą radni wcześniej otrzymali w celu zapoznania się.

Ocena zasobów pomocy społecznej  
wg załącznika Nr 5  
do protokołu Nr LVII/2023 z sesji
Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  zapytał,  czy  radni  mają
pytania do przedstawionej oceny zasobów pomocy społecznej.

Radni nie zgłosili pytań.

Adn. pkt 7. Raport o stanie gminy
• debata nad raportem
• podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy

Miłomłyn wotum zaufania.
Raport o stanie gminy
wg załącznika Nr 6 do protokołu
Nr  LVII/2023  z  sesji  Rady  Miejskiej  
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak rozpoczął debatę nad
raportem o stanie gminy.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  raport
o stanie gminy za rok 2022 został opracowany podobnie jak w ubiegłym roku na
tej  samej  zasadzie  i  przesłany  wszystkim radnym.  Raport  przedstawia  sytuację
gminy.  Zadłużenie  gminy  jest  w  wysokości  4.403.835,86  zł,  dochody  były
planowane  w  kwocie  36.765.676,28  zł,  a  wykonane  w  kwocie  36.527.619,00  zł.
Natomiast wydatki były planowane w kwocie 39.151.676 zł, a wykonane w kwocie
34.796.000  zł.  Ze  struktury  dochodów  gminy  Miłomłyn  w  2022  r.  wynika,
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że dochody własne były dość spore i wynosiły 34 %, subwencje 21 %, dotacje 37 %
i  środki  z  Unii  Europejskiej  8 %.  Wysokość dochodów ogółem na 1  mieszkańca
w  roku  objętym  raportem  wynosiła  7.652,97  zł,  a  wydatków  ogółem  na
1 mieszkańca 7.289,92 zł. Uważa, że w tym roku te wydatki będą wyższe ze względu
na większe inwestycje. W tym roku inwestycje w budżecie gminy są na poziomie
52 %, a wydatki bieżące 48 %. Najwięcej wydatków ponoszonych było na oświatę,
następnie  na  rodzinę,  pomoc  społeczną,  transport  i  administrację  publiczną.
Wskaźniki  spłaty  zobowiązań  potwierdzają,  że  sytuacja  ekonomiczna  gminy
w 2022 roku była dość dobra. Budżet jest zrównoważony, gmina idzie w różnego
rodzaju kierunkach rozwoju. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  zapytał,  czy  radni  mają
jakieś pytania, wnioski.

Radni nie zgłosili pytań. 

W związku z brakiem zgłoszeń radnych do udziału w debacie nad raportem
o stanie gminy  Przewodniczący  Rady Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  zaproponował
przystąpienie  do  głosowania  nad  uchwałą  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi
Miasta i Gminy Miłomłyn wotum zaufania.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.  

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 czerwca 2023 r.  
wg załącznika Nr 7 do protokołu
Nr LVII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia
Burmistrzowi Miasta i Gminy Miłomłyn wotum zaufania została podjęta.

 Uchwała Nr LVII/447/2023
wg załącznika Nr 8 do protokołu
Nr LVII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 8. Rozpatrzenie  sprawozdań  finansowych  za  2022  rok,  sprawozdania
Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn  z  wykonania  budżetu  za  2022  rok  oraz
wniosku o udzielenie Burmistrzowi absolutorium z tego tytułu:

• podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za
2021 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy,

• podjęcie   uchwały  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy
Miłomłyn absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2022 rok.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  odczytał  uchwałę
Nr RIO.IV-0120-92/2023 r.  Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Olsztynie z dnia 4 kwietnia 2023 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym
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przez Burmistrza Miasta i  Gminy Miłomłyn sprawozdaniu z wykonania budżetu
Miasta i Gminy Miłomłyn za 2022 rok.  

Uchwała Regionalnej Izby 
Obrachunkowej  w Olsztynie
wg załącznika Nr 9 do protokołu
Nr LVII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał,  czy  ktoś  z  radnych  ma  jakieś
pytania.

Radni nie zgłosili pytań.  

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poddał
pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania
finansowego za 2022 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy.

Na  ustawowy  skład  Rady  liczący  15  radnych,  aktualnie  obecnych  było
13 radnych, głosowało 13 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się
„0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 czerwca 2023 r.  
wg załącznika Nr 10 do protokołu
Nr LVII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie
zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  za  2022  rok  wraz  ze  sprawozdaniem
z wykonania budżetu gminy została podjęta.   

Uchwała Nr LVII/448/2023
wg załącznika Nr 11 do protokołu
Nr LVII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak zaproponował przejście do
punktu  udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Miłomłyn absolutorium z tytułu
wykonania budżetu gminy za 2022 rok. Poinformował, że Komisja Rewizyjna Rady
Miejskiej w Miłomłynie wystąpiła z wnioskiem w sprawie udzielenia absolutorium
Burmistrzowi Miasta i Gminy za rok 2022. W tym momencie Przewodniczący Rady
odczytał ten wniosek.

Wniosek Komisji Rewizyjnej
wg załącznika Nr 12 do protokołu
Nr LVII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.
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Następnie Przewodniczący Rady odczytał uchwałę Nr RIO.IV-0120-175/2023
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 29 maja
2023  r.  w  sprawie  zaopiniowania  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej
w Miłomłynie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy za
2022 rok.
    Uchwała Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie
wg załącznika Nr 13 do protokołu
Nr LVII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

W tym momencie Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak udzielił
głosu Burmistrzowi Miasta i Gminy, który przedstawił swoje wystąpienie.

Wystąpienie 
Burmistrza Miasta i Gminy  
wg załącznika Nr 14 do protokołu
Nr LVII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Radny Marek Grzęda stwierdził, że Burmistrz nie wspomniał o jednej rzeczy,
której też nie ma w raporcie o stanie gminy a myśli, że warto o tym przypomnieć.
Poinformował,  że  godne  uwagi  jest  to,  że  w  ubiegłym  roku  gmina,  urzędnicy
i  Rada  podjęła  szereg  działań,  które  zaowocowały  rekordowym  poziomem
inwestycji w tym roku.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,
że  przedstawiony  raport  o  stanie  gminy  jest  za  rok  2022. Przeprowadzone
wspomniane inwestycje  zaowocują w tym roku.  Mówi  o  realizacji  przez  gminę
inwestycji za 26 mln zł. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak zapytał,  czy  radni  mają
jeszcze jakieś pytania.

Radni nie zgłosili pytań.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poddał
pod  głosowanie  imienne  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi
Miasta i Gminy Miłomłyn absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok.

Na  ustawowy  skład  Rady  liczący  15  radnych,  aktualnie  obecnych  było
13 radnych, głosowało 13 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 czerwca 2023 r.  
wg załącznika Nr 15 do protokołu
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Nr LVII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia
Burmistrzowi Miasta i Gminy Miłomłyn absolutorium z tytułu wykonania budżetu
za 2022 rok została podjęta.

Uchwała Nr LVII/449/2023
wg załącznika Nr 16 do protokołu
Nr LVII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.  

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  podziękował  Radzie  za
udzielenie  absolutorium.

Adn. pkt 9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  projektu  „Regulaminu
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miłomłyn”.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 czerwca 2023 r.
wg załącznika Nr 17 do protokołu
Nr LVII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że uchwała w sprawie  przyjęcia
projektu  „Regulaminu  dostarczania  wody  i  odprowadzania  ścieków  na  terenie
Gminy Miłomłyn” została podjęta.

Uchwała Nr LVII/450/2023 
wg załącznika Nr 18 do protokołu
Nr LVII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Miłomłyn  w  miejscowości  Liwa
(dz. 126/2).
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Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały dotyczy działki  nr  126/2 położonej  w miejscowości  Liwa gm. Miłomłyn.
Po  uchwaleniu  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego
działka przeznaczona będzie pod inwestycję celu turystycznego.  Komisje Rady
Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 czerwca 2023 r.
wg załącznika Nr 19 do protokołu
Nr LVII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Miłomłyn
w miejscowości Liwa (dz. 126/2) została podjęta.

Uchwała Nr LVII/451/2023 
wg załącznika Nr 20 do protokołu
Nr LVII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Miłomłyn w obrębie Winiec (działki ew.
nr 102/35, 102/36).

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały dotyczy działki nr 102/35 i 102/36 położonej w miejscowości Winiec gm.
Miłomłyn. Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 czerwca 2023 r.
wg załącznika Nr 21 do protokołu
Nr LVII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Miłomłyn
w obrębie Winiec (działki ew. nr 102/35, 102/36) została podjęta.

Uchwała Nr LVII/452/2023 
wg załącznika Nr 22 do protokołu
Nr LVII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie
bezprzetargowym  umowy  najmu  dwóch  pomieszczeń  gospodarczych
stanowiących własność Gminy Miłomłyn.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 czerwca 2023 r.
wg załącznika Nr 23 do protokołu
Nr LVII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu dwóch pomieszczeń
gospodarczych stanowiących własność Gminy Miłomłyn została podjęta.

Uchwała Nr LVII/453/2023 
wg załącznika Nr 24 do protokołu
Nr LVII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skarg  na  działalność
Burmistrza Miasta i Gminy Miłomłyn.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że uchwała
uznaje skargi za niezasadne. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.
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W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 czerwca 2023 r.
wg załącznika Nr 25 do protokołu
Nr LVII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie
rozpatrzenia  skarg  na  działalność  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn  została
podjęta.

Uchwała Nr LVII/454/2023 
wg załącznika Nr 26 do protokołu
Nr LVII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 14. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy
Miłomłyn na 2023 r.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Radny Piotr Antoszewski przypomniał, że na jednej z poprzednich sesji pytał
o  budowę  kolumbarium  w  Miłomłynie.  Uzyskał  wówczas  informację,  iż  trwają
rozmowy,  uzgodnienia,  że  jest  wszystko  zgodne  z  prawem.  Teraz  okazuje  się,
że  planuje  się  5  tys.  zł  na  zmianę dokumentacji  dotyczącej  przeniesienia  tego
kolumbarium.  Zapytał,  dlaczego  gmina  będzie ponownie  wydawać  pieniądze,
żeby  przenieść  kolumbarium,  skoro  ustalono,  iż  jego  lokalizacja  jest  zgodna
z  prawem.  Uważa,  że  te  uzgodnienia  powinny  być  wcześniej  przeprowadzone,
a nie w trakcie inwestycji  zmienia się i wyrzuca pieniądze „w błoto”. W związku
z tym będzie głosował przeciwko tej uchwale.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że gmina była
na  prawie,  ale  nie  chce  wprowadzać  konfliktów  z  mieszkańcami.  To  miejsce
pozostaje, można je zabudować. W tej chwili należy tylko  przeprojektować w inne
miejsce.  Jest  złożone  pozwolenie  na  budowę.  Gmina  będzie  kontynuować
tą budowę w innym miejscu.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że budowa
kolumbarium  będzie  kontynuowana  od  nowa  w  innym  miejscu.  Część
kolumbarium, która została wykonana, nie będzie rozebrana. Może w przyszłości
będzie  możliwość  rozbudowy  w  tym  miejscu  jeśli  dojdzie  do  konsensusu.
Następnie zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tej sprawie. Dodał, że
komisje pozytywnie zaopiniowały ten projekt uchwały. 
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Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za”  podjęciem  uchwały  głosowało  10  radnych,  „przeciw”  1  radny,
„wstrzymało się” 2 radnych.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 28 czerwca 2023 r.
wg załącznika Nr 27 do protokołu
Nr LVII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmian
w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2023 r. została podjęta.

Uchwała Nr LVII/455/2023
wg załącznika Nr 28 do protokołu
Nr LVII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 15. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.  

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Adn. pkt 16. Wolne wnioski i informacje.

Radna  Małgorzata  Düformantel  podziękowała  wszystkim  osobom,  które
przyczyniły  się  do przygotowania imprezy  -  Rekonstrukcji  Rozpoczęcia  Budowy
Kanału Elbląskiego, w której uczestniczyła. Dodała, że w tej imprezie brało udział
sporo mieszkańców Ostródy. 

Następnie  radna  poinformowała  mieszkańców,  że  będą  zamontowane
ekrany  akustyczne  od  strony  ul.  Potockiego  w  Miłomłynie.  Jest  w  tej  sprawie
w kontakcie z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych. Jest robiony projekt. Jednak
jego  zatwierdzenie  i  znalezienie  wykonawców  trochę  potrwa,  przynajmniej  do
przyszłego roku. Jeśli chodzi o ekrany od strony ul. Ilińskiej w Miłomłynie, to jest
w trakcie rozmów z przedstawicielem ochrony środowiska z Olsztyna, który mówi,
że  przyjadą.  Jest  więc  szansa,  że  przeanalizują  jeszcze  raz  wyniki  wrocławskiej
firmy, które wykazały przekroczenia hałasu od strony tej  ulicy.  Minister Klimatu
i Środowiska nie pochyliła się nad tym problemem i odesłała ją do osób, z którymi
od dawna jest w kontakcie.                                 

W  nawiązaniu  do  sprawy udzielenia absolutorium  radna  poinformowała,
że jest dumna z Rady, iż działa dla dobra Miłomłyna. 
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Sołtys Sołectwa Liksajny, Pani Donela Zegadło nawiązała do sprawozdania
Burmistrza,  w którym jest informacja,  że w Bynowie stawia się wiatę,  która ma
służyć integracji mieszkańców. Dodała, że mieszkańcy Liksajn również planowali
postawienie takiej wiaty na gruncie przy świetlicy w ramach funduszu sołeckiego.
Okazało się, że jest to niemożliwe, gdyż jest to grunt III klasy. Zapytała, na jakim
gruncie będzie postawiona wiata w Bynowie.

Burmistrz Miasta i  Gminy Stanisław Siwkowski  poinformował,  że Bynowo
ma  trochę  inny  grunt  i  tam  już  jest  boisko  sportowe,  plac  zabaw  i  obok  jest
utwardzony  teren  do  koszykówki.  Gmina  pozyskała  na  postawienie  wiaty
pieniądze. Sołectwo przeznaczyło na ten cel również swój fundusz sołecki i będzie
to zadanie realizowane.

Sołtys Sołectwa Liksajny, Pani Donela Zegadło stwierdziła, że w Liksajnach
przy świetlicy również znajduje się plac zabaw i boisko.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski stwierdził, że ze względu na
III klasę gruntu w Liksajnach gmina nie uzyskała pozwolenia na budowę.

Radny Krzysztof Kijański stwierdził, że w Bynowie był podobny problem, jeśli
chodzi  o świetlicę wiejską.  W 2022 r.  miał  być zrobiony punkt rekreacyjny przy
świetlicy, ale również nie dostali pozwolenia ze względu na klasę gruntu. Ta wiata
znajduje się na boisku, gdzie jest inna klasa gruntu.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował,
że Związek  Gmin i Powiatów Kanału Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego przekazał
Radzie uchwałę w sprawie zmiany statutu ZGiPKEiPI z informacją, że Rada może
w formie uchwały wnieść sprzeciw w stosunku do uchwały zmieniającej statut.
Radni nie zgłosili zamiaru wniesienia sprzeciwu do tej uchwały.  

Adn. pkt 17. Zakończenie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku LVII  zwyczajnej sesji  Rady Miejskiej
Przewodniczący dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.

Protokółowała: Przewodniczący Rady Miejskiej
Krystyna Staszyńska Tomasz Kasprzak
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